
Geachte leden van de raad, 
 
Vanmiddag ontvingen wij net als u een brief van Ateliers Museumtechnische Werken. Dit naar 
aanleiding van het vragenuur van afgelopen woensdag 12 januari. 
Helaas lijkt er enig verschil van inzicht en beleving te zijn in het doorlopen proces tot op heden. Dit is 
aanleiding voor ons om op zo kort mogelijke termijn bestuurlijk in gesprek te gaan met MTW.  
Over de uitkomsten van dit gesprek zullen wij u uiteraard zo spoedig mogelijk informeren. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Carine Bloemhoff,                                        Inge Jongman 
Wethouder Werk & Participatie               Wethouder Zorg & Welzijn 
 


